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Schůze rady THL 2011 a zástupců SDH, které chtějí svou soutěž v roce 2012 
zařadit do seriálu soutěží THL – 6. ročník 

V Tučapech  22.11.2011 

Program schůze : 

1) Presentace 

2) Úvodní slovo a nastínění průběhu THL 2012 

3) Představení žadatelů o THL pro rok 2012 

4) V případě většího počtu soutěží, krátké představení soutěže/í (historie, terén, 
zázemí, zkušenosti atd...), hlasování o pořádajících SDH (rada 2011) 

5) Představení jednotlivých termínů a dohadovací řízení v případě datumových 
kolizí 

6) Návrh změny pravidel THL pro rok 2012  

7) Sponzoring celého seriálu THL pro 2012 

8) Jihočeská extraliga (THL, ŠHL, JCHL) 

9) Diskuze na téma THL 2012 :-) 

10) Přečtení zápisu, usnesení a závěr 

11) Volná zábava 

ZÁPIS 

1) Presentace- viz.prezenční listina 

Prezentace proběhla do 19:15hodin. Z jednání se omluvil zástupce SDH 
Krátošice – Martin Zíma. SDH Krátošice vyslalo zástupce s právem hlasovat za 
nepřítomného Martina Zímu pana Jaroslava Tíkala. Dále se z jednání omluvil 
zástupce SDH Chrbonín – Radek Paclt. SDH Chrbonín vyslalo zástupce 
s právem hlasovat za nepřítomného Radka Paclta pana Michala Brouma. 

Rada THL souhlasila s tím, aby tito vyslaní zástupci přebrali plná hlasovací 
práva. 

Jiří Kubeš představil prezentované sbory a omluvil neúčast zástupce rady 2011 
SDH Krátošice a Chrbonín. Proběhlo přivítání hostů, časomíra, nový žadatelé 
apod. 
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Na schůzi se dostavilo 12 členů rady THL 2011 ze čtrnácti a SDH Krátošice a 
Chrbonín vyslala své zástupce s právem hlasovat. Rada je tedy kompletní a  
usnášeníschopná.   

 

2) Úvodní slovo a nastínění průběhu THL 2012 a otevření THL i mimo okres 
Tábor 

Jiří Kubeš – přiblížení historie THL, rychlé zhodnocení ročníku 5. ročníku 2011, 
přednesení jednotlivých požadavků na zlepšení zajištění některých soutěží a 
nástin průběhu 6. ročníku THL 2012. 

3) Představení žadatelů o THL pro rok 2012 

O pořádání THL 201 se uchází 16 SDH, TA – 10, PE – 1, JH – 4, BE - 1 : 
SDH Dvorce 
SDH Žďár  
SDH Heřmaneč 
SDH Nová Včelnice 
SDH Košice 
SDH Kamenice nad Lipou 2B 
SDH Tučapy 
SDH Kozmice  
SDH Řepeč 
SDH Krátošice 
SDH Želeč 
SDH Chotěmice 
SDH Chrbonín 
SDH Zhoř 
 
Nový žadatelé  
SDH Jankov, okres Benešov 
SDH Strmilov, okres Jindřichův Hradec 
 

4) V případě většího počtu soutěží, krátké představení soutěže/í (historie, terén, 
zázemí, zkušenosti atd...), hlasování o pořádajících SDH (rada 2011) 

Zástupci rady THL 2011 byli vyzváni k presentaci svého názoru k počtu soutěží: 
Tučapy  14, Nová Včelnice 16, Zhoř u Tábora 14, Chotěmice 14, Kamenice nad 
Lipou 16, Žďár 16, Košice 14, Chrbonín 14, Kozmice 14, Řepeč 14, Želeč 14, 
Dvorce 14, Heřmaneč 14, Krátošice 14. 

16 soutěží –  3     x,  
14 soutěží –  11   x,  
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Rada THL 2011 odhlasovala, že bude v 6. ročníku THL v roce 2012 14 soutěží.  

 

HLASOVÁNÍ !!! 

Rada THL 2011 jednohlasně odsouhlasila, že se bude hlasovat mezi všemi 16 
uchazeči o pořádání o THL v roce 2012, tzn, že 2 ze 16 uchazečů nebudou moci 
svou soutěž pořádat v roce 2012 v rámci THL. 

Zástupci SDH STRMILOV a JANKOV byli vyzváni k presentaci svých soutěží. 
(historie soutěže, základna, dráha, zázemí, ceny v minulých ročnících, nej 
dosažené časy na dráze, jiné zajímavosti atd. …). 

Videa 

Po shlédnutí videa byly v rámci objektivity vyzváni zástupci 14 SDH, kteří THL 
pořádali v tomto roce, aby přednesli co do 6. ročníku THL zlepší. Debata se 
točila hlavně o povrchu základen, zajištění medializace THL formou hasičské 
televize a možnosti zajištění internetového připojení pro přenos. Zástupce SDH 
Tučapy zmínil, že v přípravě na noční do Tučap je zprovoznění dvou 
plnohodnotných náběhů k základně.  

Hlasování o pořadatelích bylo tajné, 14 zástupců rady THL 2011 obdrželo 
hlasovací lístek na který měli zaškrtnout křížkem 2 soutěže (dle seznamu), které 
nebudou v roce 2012 zařazeny do THL. 

Všech 28 hlasů bylo uznáno platnými a hlasování dopadlo následovně : 

Dvorce (TA) 0 
Heřmaneč (JH) 6  
Chotěmice (TA) 0 
Chrbonín (TA) 0 
Jankov (BE)(noční) 2 
Kamenice nad Lipou (PE)(noční 2B) 3 
Košice (TA) 0 
Kozmice (TA) 1 
Krátošice (TA) 1 
Nová Včelnice (JH) 1 
Řepeč (TA) 0 

Strmilov (JH) 4 
Tučapy (TA)(noční) 0 
Zhoř u Tábora (TA) 2 
Žďár (JH) 1 
Želeč (TA) 7 
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Celkem 28 hlasů 

Soutěže v Heřmanči a Želči nebudou v roce 2012 pořádány v rámci THL. Jiří 
Kubeš poděkoval za hladký průběh hlasování a zástupcům SDH Heřmaneč a 
Želeč poděkoval za činnost v THL v minulých letech a ubezpečil je, že nic 
nebude bránit tomu, aby se o příští rok o zařazení své soutěže do THL opět 
ucházeli. Dále jim byla nabídnuta prezentace jejich soutěže v rámci THL a 
popřáno při pořádání soutěží mnoho zdaru. 

5) Představení jednotlivých termínů a dohadovací řízení v případě datumových 
kolizí  

HLASOVÁNÍ!!!! 

Rada THL 2011 jednohlasně odsouhlasila, že na soutěžích v rámci THL 2012 
bude jednotná časomíra SDH Strmilov bez výjimky.  

Zatím jediný známý zadaný termín časomíry SDH Strmilov je : 

9.6. Okresní SHČMS – Tábor 
 
a není kolizní s termíny žádajících SDH. 
 
SOUTĚŽE V RÁMCI THL 2012  
Nezávazně byly dohodnuty tyto termíny, upřesní se na únorové schůzi. 
 
12.5. Dvorce 
19.5. Žďár 
16.6. Strmilov 
16.6. Kamenice nad Lipou 2B (noční)  
23.6. Chrbonín 
30.6. Košice 
30.6 Tučapy (noční) 
6.7. Jankov (noční) 
7.7. Kozmice 
28.7. Krátošice(noční) 
4.8. Řepeč 
11.8. Chotěmice 
8.9. Nová Včelnice 
15.9. Zhoř u Tábora 
Slavnostní zakončení KD Košice 29.9.2012   
 

6) Návrh změny pravidel THL pro rok 2012  

Rada THL 2012 rozhodla, že úpravu pravidel THL pro rok 2012 projedná na 
svém dalším samostatném jednání. 
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7) Sponzoring celého seriálu THL pro 2012 

Marcela Smolíková informovala o zůstatku v kase THL a hospodaření o.s. a dále 
o pokračující spolupráci s panem Pavlem Novákem – Jízdní kola e - shop, který 
tímto bude ligu podporovat již čtvrtým rokem. Těšíme se na další spolupráci. 

Navrhuji, aby toto řešila nová rada THL pro rok 2012 na své další schůzi !!!!! 
Toto rada THL 2012 jednoznačně odsouhlasila.  

Informace z činnosti sdružení: 

V průběhu dubna bylo osloveno písemně  cca 12 velkých firem na táborsku 
(namátkou Maso Planá, Madeta, Čevak, Comett, Intersnack apod.). Bohužel 
z těchto oslovených firem  na nabídku sponzoringu neozval. 

V říjnu byl osloven s žádostí o spolupráci Jihočeský kraj, prostřednictvím 
hejtmana Mgr. Jiřího Zimoly, bohužel do dnešního dne jsem odpověď neobdržel. 

Dále byl osloven internetový obchod Firesport a Pivovar Velkopopovický kozel. 
Bohužel ani zde zatím není reakce na naši žádost. 

Dresy Bizon p.Běhounek – byla navázána spolupráce s touto firmou. Marcela 
Smolíků sdělila podrobnosti nabídky. Na stránky ligy byl umístěn odkaz.    

 

8) Jihočeská extraliga (THL, ŠHL, JCHL) 

Jiří Kubeš sdělil podrobnosti o přípravě, možnosti přípravy této soutěže. JE by 
vznikla prolínáním těchto lig. Rada THL 2012 se k tomuto vyjádřila, ale velké 
ohlasy toto nemělo. Probírali se rozdíly v pravidlech apod. Pokud do tohoto 
někdo půjde tak spíše jako jednotlivec (SDH).  

Dle Jiřího Kubeše by toto opět přispělo ke sjednocení a porovnání družstev 
našeho kraje jako jednoho celku. Určitě se touto myšlenkou budeme ještě 
zabývat  

9) Diskuze na téma THL 2012 

Jiří Kubeš informoval o přípravě turnaje ve flórbale v rámci THL, který pořádá 
SDH Krátošice na termín  28. 1. 2012. Počet týmů je omezen na max. 8. Bližší 
informace budou na stránkách ligy. 

Dále připravují turnaj SDH Kamenice n/L na 18.2.2012 
Dále turnaj připravují SDH Řepeč, zatím bez termínu (asi březen) 
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Byl dohodnut termín schůze rady THL2012 na 12.1. 2012 od 19 : 00 v klubovně 
hasičské zbrojnice v Kamenici nad Lipou.  

Jiří Kubeš poděkoval všem za účast na dnešní schůzi a popřál všem 
zúčastněným hezké vánoce a do nového roku 2012 zdraví, štěstí a úspěchy 
v osobním, pracovním a hasičském životě.  

 

10) Přečtení zápisu, usnesení a závěr 

Usnesení : 

1) Rada THL 2011 odhlasovala, že bude v 6. ročníku THL v roce 2012 14 
soutěží.  

2) Tímto je do 6.ročníku THL v roce 2012 připuštěno všech 14 žadatelů o ligu. 
Při hlasování vypadli zástupci SDH Heřmaneč a Želeč. Z celkového počtu 
žadatelů 16. 

2) Rada THL 2012 jednohlasně odsouhlasila, že na soutěžích v rámci THL 2012 
bude jednotná časomíra SDH Strmilov bez výjimky. 

3) Rada THL 2012 odsouhlasila předběžné termíny soutěží pro rok 2012 dle 
zápisu. 

4) O pravidlech THL 2012 rozhodne nová rada THL pro rok 2012 na své další 
schůzi. 

5) Sponzoringem celého seriálu 6. ročníku THL pro 2012 se bude zabývat nová 
rada THL pro rok 2012 na své další schůzi. 

10) Volná zábava 

Docela jsme se zdrželi, ale vadou na kráse celé diskuze bylo, že došlo pivo �, 
ale rumu bylo dost. Probralo se toho opravdu hodně. Schůze samotná skončila 
okolo 23 hodiny a volná zábava po půlnoci.  

V Tučapech 22.11.2011 

Zapsal : Jiří Kubeš 

Člen rady THL 2006/12 
Tento zápis je konečný a neměnný. 
 


